

Norsk Agilityklubb (NAK) Styremøtereferat nr. 13/2025

Tid og sted:	29.9.2025, Teams kl 19.00
Referent:	Anette Mjøen
Møteleder:	Hans Strømsøyen

Møtedeltakere	Funksjon	Til stede
Hans Strømsøyen	Leder	Ja
Synnøve Matre	Nestleder	Nei
Hilde Slåtta Skjelbred	Kasserer	Ja
Thomas Thiesen	FCI representant	Ja
Anette Mjøen	Styremedlem	Ja
Johnny Aas	Styremedlem	Ja
Monica Andreassen Iveland	Styremedlem	Nei
Linn Sarah Skjølaas	Varamedlem	Ja
Karen M. Skjelbred	Varamedlem	Nei

Saker	Ansvar
Godkjenning av referat Referat fra møte 12/2025 blir lagt på FB for kommentarer og godkjenning i kveld	
Infosaker/ siden sist Høringsutkast for agilityregelverket ble sendt ut på høring til våre medlemmer og NKKs medlemsklubber 9. september. Frist for å svare er 9. desember. Reglene skal gjelde fra 1.1.2027	
1. Oppdatering av Retningslinjer for agilitydommere Oppdatert versjon av "FCI Judging guidelines" ble publisert 1. juli. Annemarie van den Berge er forespurt om hun kan tenke seg å oppdatere den norske dommerveiledningen iht. dette, noe hun har sagt ja til. Vedtak: Styret er enstemmig positive til dette. Forslaget lages med revisjonsmerker og forskjeller mellom FCI og det norske regelverket bør synliggjøres	Hans informerer Annemarie
2. Logo for NAK Etter møte 11/2025 har vi, etter forespørsel, mottatt flere nye filer med justert logoforslag. Vi sitter igjen med 2 varianter. Enda har vi noen forslag på siste finpuss av flertallets logo-favoritt. Vedtak: Vi spør om det er mulig å oppdatere logo med ønskene våre	
3. Stegdugnad Hilde har foreslått å starte en stegdugnad, der inntekten øremerkes til «reisestipend» til deltakere på landslaget, der de som reiser til mesterskap kan søke om stipend. Vedtak: Enstemmig vedtatt.	Hilde

4. Oppdatering av sponsorkomite Hilde foreslår at Ida W Bøyesen inkluderes i Sponsor komiteen. Ida er forespurt og har sagt seg villig til dette <u>Vedtak:</u> Enstemmig vedtatt	Hilde
5. Justering av organisasjonskartet Kasserer og sekretær står i dag som komiteer, noe som ikke er riktig da dette er funksjoner. <u>Vedtak:</u> Hans lager et forslag der kasserer, sekretær, leder og FCI rep. er funksjoner i styret	Hans
6. Referat fra møtet mellom NKK og NAK 3/9 Hans informerte fra møtet mellom NKK og NAK. Tema var bla. det kommende møtet mellom NKK, Devent og NAK, mulighet for digital prøvemappe i fagsystemet, godkjenning av oppdaterte lover for NAK (etter årsmøtet), NAKs mandat, søknad til FCI om internasjonalt stevne for landslagsuttak, avklaring på hvem NAK og Landslaget kan ha som sponsorer. Både Hans og NKK har skrevet et notat fra møtet <u>Vedtak:</u> Tas til orientering	
7. Referat fra møtet mellom NKK, Devent og NAK 11/9 Hans informerte fra møtet mellom Devent, NKK og NAK. Tema var bla. prissetting, utviklingsønsker i Devent. Både Hans og NKK har skrevet et notat fra møtet <u>Vedtak:</u> Tas til orientering	
8. Eventuelt • Vi må oppsummere Nordisk arrangementet. Hvilken erfaring tar vi med oss, evt. gi tilbakemeldinger til arrangør, LL, andre? Lage et Nordiskdokument. Hans samler dokumentene fra Nordisk i en katalog på Dropbox. Har vi noen uttalelse fra NKU på arrangementet?	
Kommende møter: Hver 2. mandag i mnd	
Norsk Agilityklubb – Informasjonsside: https://www.facebook.com/profile.php?id=100064323567209 Nettside: https://norskagilityklubb.no/	